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Návrat z léčby
Vložil Maty - 22/03/2012 11:51
_____________________________________

Dobrý den, žiji s přítelem 14 let, máme jedno dítě, přítel je alkoholik, je mu 36 let. Zpočátku pil jen občas,
ale tak cca 8 let nazpět se to změnilo a začal pít více a skončil u každodenního pití. Asi tak před třemi
lety se sám rozhodl, že s tím něco udělá a šel se léčit, po léčbě se držel, bylo to úžasné, úplně jiný
člověk, bylo nám všem třem fajn. Je to asi necelý rok, co se začal divně chovat a já začala mít
podezření, které se potvrdilo, začal znovu pít. A nyní po asi půl ročním pití se rozhodl opět podstoupit
léčbu. Chci se jen zeptat, jak mu můžu pomoci po návratu, problém je v tom, že já jsem mu přestala
věřit. Já vím, že je to nemoc, která se může ozvat kdykoliv, jen mě hodně zklamal a teď vůbec nevím,
jak to bude až se vrátí. Děkuji Vám moc za odpověď

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Liba - 22/03/2012 12:32
_____________________________________

Maty, přítel podcenil doléčování!To je ta chyba.Nikdy se z alkoholismu neuzdraví, ale sám zapomene,
usne na vavřínech.....jedině AA, tam je jeho cesta po léčebně, a uvidíš, že bude zvládat ten chlast,
hlavně život.Přeji mu to, Tobě taky.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Maty - 22/03/2012 13:01
_____________________________________

První půl rok po návratu z prvního léčení dojížděl na kluby, ale potom si vždy našel nějakou výmluvu, že
nemá čas, že má moc práce a pak už nejezdil vůbec. To byla velká chyba, že přestal. Děkuji za radu,
budu to mít na paměti a budu mu to připomínat.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Liba - 22/03/2012 13:30
_____________________________________

Já nepiju 8 let, stejně chodím skoro pravidelně.Viděla jsem už hodně lidí, kteří si mysleli!!, že už jsou
OK, zmýlili se, a ty recidivy po letech bolí fest.Léčit se je snad normální, ne?Prášky nemáme, jen to
popovídání, pomoc.......

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Maty - 22/03/2012 16:17
_____________________________________
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Ano, podcenil to.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Liba - 22/03/2012 16:31
_____________________________________

Je bezvadný, že jde znovu do léčebny, uvědomuje si chybu, chce se léčit.Podporuj ho.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Maty - 22/03/2012 16:40
_____________________________________

Já vím, že je super, že se k tomu odhodlal a že s tím něco dělá. Já si ho za to moc vážím, jen mám
obavy, že se to stane znovu. Chci na to přestat myslet a snažím se, ale zatím mi to moc nejde :-(.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Liba - 22/03/2012 17:00
_____________________________________

Je to přeci normální, že se bojíš, nevěříš,zklamal, on Ti dokáže, jak to myslí, časem zapomeneš, nejde
to hned.Však bude fajn, věř.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Maty - 22/03/2012 17:09
_____________________________________

V to doufám, že bude fajn. Budu se snažit se mu pomoct, co to půjde, hlavně on musí chtít a zřejmě
chce, když to nenechal jen tak.. :-). Děkuju moc za podporu, moc mi to pomohlo :-)

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Liba - 22/03/2012 17:22
_____________________________________

Neděkuj, není zač!Hlavně, ať Vám dvěma to klapne, napiš, potěš mě, to je odměna!Usměj se a těš se na
dobré časy.

============================================================================
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Re: Návrat z léčby
Vložil Roman Roman - 29/04/2012 20:03
_____________________________________

Ahoj. 
Chápu tě, že se bojíš mu věřit. 
Určitě, jsi o alkoholizmu něco četla. Víš zcela jistě, že to je na celý život. Lidí, co to zvládnou celý život je
málo... 
Tvůj přítel je dobrý v tom, že se snaží svůj problém řešit a to je moc dobré. Ne každý, by jel opět na
léčení a vzdal by to. 
Nebo až po dlouhé době. Patrně, ne zcela úplně svoji nepoc přijal. No, po zkušenosti co udělal, k tomu
má možnost. 
Ahoj.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Maty - 30/04/2012 08:50
_____________________________________

Ahoj, o alkoholismu jsem toho četla hodně, snažím se získat o tomto problému co nejvíce informací,
pročítám tento web, toto forum. Situace je zatím taková, že má před sebou ještě měsíc léčení. Libě ještě
jednou moc děkuji za její slova, nakoply mě k tomu aby člověk se sebou něco dělal a nepřemýšlel nad
hloupostmi :-). Zase se ozvu, mějte se a držte se.

============================================================================

Re: Návrat z léčby
Vložil Jana Mertosová - 01/05/2012 15:28
_____________________________________

Hodně štěstí!

============================================================================
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